
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsen
Sammanträdesdatum
2019-09-25

Plats och tid Mölndals stadshus, rum 214 kl. 13:00-15:50

Beslutande ledamöter Kristian Vramsten (M) (ordförande)
Stefan Gustafsson (S) (vice ordförande)
Merjem Maslo (M)
Marcus Claesson (L)
Ingemar Johansson (C)
My Högfeldt (MP)
Adam F Laurén (KD) §210
Pernilla Övermark (S)
Ove Dröscher (S)
Marie Lindqvist (V)
Fredrik Mellbin (SD)
Johanna Rantsi (M) §§211-212 ersätter Adam F Laurén (KD)

Ej tjänstgörande ersättare Johanna Rantsi (M) §210
Kajsa Hamnén (M)
Elin Andersson (L)
Glenn Grimhage (L) §210
Maria Martini (C)
Gun Kristiansson (S)
Bernt A Runberg (S)
Elpida Georgitsi (S) §210
Lennart Svensson (V)
Thomas Olin (SD)

Övriga närvarande Marie Werner (Mölndalsbostäder AB)
Bjarne Fjellanger (MölnDala Fastighets AB)
Anki Sande (Gunnebo Slott och Trädgårdar AB)
Göran Jäverbrink (Mölndals Parkerings AB)
Leif Lindberg (Mölndal Energi AB)
Mio Saba (Tf. stadsdirektör)
Therese Tanner (Kommunsekreterare)

Utses att justera Stefan Gustafsson

Justeringens plats och tid

Paragrafer §§210-212
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Sekreterare ....................................……………………………………………………….
Therese Tanner

Ordförande ....................................……………………………………………………….
Kristian Vramsten

Underskrifter

Justerande ....................................……………………………………………………….
Stefan Gustafsson

Protokollet är digitalt justerat och saknar därför namnunderskrifter. Protokollet har  
tillkännagivits på den digitala anslagstavlan.
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Innehållsförteckning
§210 Rapport 2019 från stadens helägda bolag
§211 Yttrande över ansökan om deponiverksamhet Dvärred (arbetsutskottet § 105/19)
§212 Val av styrelseledamot i Sahlgrenska Science Park
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§ 210

KS 271/19

Rapport 2019 från stadens helägda bolag

Beslut
Informationen antecknas till protokollet.

Ärendet
Som ett led i kommunstyrelsens ledning, samordning och uppsikt över stadens bolag har 
dessa uppmanats dels lämna skriftlig rapport (biläggs), dels har respektive VD uppmanats 
förbereda föredragning om det egna bolagets verksamhet på kommunstyrelsens sammanträde 
den 25 september.

I stadsledningsförvaltningens instruktioner inför rapporttillfället har bolagen uppmanats 
rapportera till styrelsen om uppnådda resultat per 2019-08-31 samt prognos för helåret. 
Dessutom har bolagets bedömning av risker och affärsmöjligheter efterfrågats samt hur 
bolaget följt lämnade ägardirektiv och följsamhet mot stadens mål och Vision 2022.

I tur och ordning hålls anföranden av:
Karin Sundh, finans- och bolagsstrateg
Lars Lindberg, ekonomichef Mölndal Energi
Marie Werner, VD Mölndalsbostäder
Bjarne Fjellanger, VD MölnDala Fastighets AB
Anki Sande, VD Gunnebo Slott och Trädgårdar AB
Göran Jäverbrink, VD Mölndals Parkering AB.

Ärendets behandling
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 18 september 2019.

Förslag till beslut
Stadsledningsförvaltningens förslag till kommunstyrelsen
Informationen antecknas till protokollet.

Beslutsgång
Ordförande frågar om stadsledningsförvaltningens förslag till beslut kan antas och finner att 
så sker.
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Expedieras till 
Kvarnfallet Mölndal AB
Mölndal Energi AB
Mölndalsbostäder AB
Gunnebo Slott och Trädgårdar AB
Mölndals Parkerings AB
MölnDala Fastighets AB
Affärsfastigheter i Mölndal AB
Mölndals Centrum Byggnads Fastighets AB
Mölndals Centrum Koljan 1 Fastighets AB
Mölndals Centrum Karpen 12 Fastighets AB
Mölndals Centrum Fiskarna KB
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§ 211

KS 252/18

Yttrande över ansökan om deponiverksamhet Dvärred 
(arbetsutskottet § 105/19)

Beslut
Yttrande över ansökan om deponiverksamhet Dvärred (bilaga) antas och översänds till Mark- 
och miljödomstolen.

Ärendet
Viavest AB har lämnat in en tillståndsansökan till mark- och miljödomstolen för anläggandet 
av en deponi för inert avfall i Dvärred (Dvärred 4:15). Detta eftersom man ser en ökad 
efterfrågan av deponier i samband med stora byggnationer i och omkring Göteborgsområdet. I 
Mölndal lämnar miljönämnden ett yttrande över de delar där miljönämnden är 
tillsynsmyndighet men även kommunstyrelsen lämnar ett yttrande som bl.a. berör 
transportsituationen kring det tilltänkta området.

Förslag till beslut
Ledamöternas förslag till beslut
Marcus Claesson (L) föreslår, med bifall av Stefan Gustafsson (S),  att 
kommunstyrelsen antar yttrande daterat 25 september 2019 och översänder det till mark- och 
miljödomstolen.

Beslutsgång
Ordförande frågar om Marcus Claessons (L) förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till 
Mark och miljödomstolen
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§ 212

KS 274/19

Val av styrelseledamot i Sahlgrenska Science Park

Beslut
Kristian Vramsten väljs till ny styrelseledamot för Mölndals stad i Sahlgrenska Science Park.

Ärendet
Med anledning av att Håkan Ahlström valt att avsluta sitt styrelseuppdrag i förtid i 
Sahlgrenska Science Park så har kommunstyrelsen att välja en ny styrelserepresentant.

Förslag till beslut
Kristian Vramsten förslås till ny styrelsemedlem i Sahlgrenska Science Park.

Beslutsgång
Ordförande frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till 
Sahlgrenska Science Park



 

YTTRANDE 
20190925

Dnr KS 252/18
Er ref M-5124-18

Kommunstyrelsen Mark- och miljödomstolen
mmd.vanersborg.avdelning3@dom.se

Besöksadress: Stadshuset, Göteborgsvägen 11–17 Postadress: Mölndals stad, 431 82 Mölndal

Telefon: 031-315 10 00 E-post: stad@molndal.se

Yttrande över remiss gällande tillståndsansökan för deponi för inert 
avfall och vattenverksamhet på Dvärred 4:15

Mölndals Stad avstyrker ansökan om deponi i Dvärred. Deponier ska lokaliseras så att 
trafik-, miljö- och hälsorisker undviks, värdefulla natur- och kulturområden skyddas 
samt att stora störningar undviks. Dvärred 4:15 klarar inte någon av dessa 
förutsättningar.

Föreslagen plats strider emot kommunens gällande översiktsplan. I kommunens nya förslag 
till översiktplan är deponiområdet markerat som naturmark utan trafikintensiva och störande 
verksamheter.

Innan tillstånd ges till en deponi av den här storleken, för att avhjälpa schaktmassor från hela 
Göteborgsregionen, måste en saklig och objektiv större regional lokaliseringsprövning först 
göras.

Kålleredsmotet är redan idag överbelastat av trafik. Med en deponi i Dvärred förvärras 
situationen ytterligare.

Utförd lokaliseringsutredning är inte neutral. Höga fiskeribiologiska värden i Intagsbäcken 
och Lindomeån/Kungsbackaån är inte medtagna i värderingen till Dvärreds nackdel. 
Omfattande strandskydd i andra utredda områden övervärderas.

Staden bedömer att trafiksäkerheten längs med Norra Hällesåkersvägen blir oacceptabel och 
farlig för oskyddade trafikanter, i synnerhet under högtrafik för skolbarn, när det tillkommer 
mer tung trafik kl. 9-15. Vägen är smal, belysning otillräcklig och sikten skymd vid flera 
ställen. Vintervägförhållandena är redan idag dåliga.

Riktvärden för buller överskrids väsentliga tider över dygnet.

Naturvårdsverkets generella riktvärden för ”känslig markanvändning” är som SGI skriver i 
sitt yttrande, en nivå att sanera ner till, inte förorena upp till. Aktuellt skogsområde är 
naturligt fritt från föroreningar och bör så förbli.

Sökanden har inte presenterat några kompensationsåtgärder för våtmarksområdet, eftersom 
skyddsåtgärder inte samtidigt kan räknas som kompensation. Dessutom ska 
kompensationsåtgärder fungera direkt och inte efter verksamhetens avslut.
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Kommunstyrelsen Mark- och miljödomstolen
mmd.vanersborg.avdelning3@dom.se

Besöksadress: Stadshuset, Göteborgsvägen 11–17 Postadress: Mölndals stad, 431 82 Mölndal

Telefon: 031-315 10 00 E-post: stad@molndal.se

Sökandena anger att vid sommartorka torkar samtliga bäckflöden inom det planerade 
deponiområdet ut. Enligt boende i området är detta felaktigt. Tvärtom riskerar en anlagd 
deponi att översvämningar vid redan höga flöden förvärras ytterligare. Sökanden har inte visat 
att försämring av status på grundvatten eller vattenförekomst i Intagsbäcken undviks.

Enligt närboende känns vibrationer från tung trafik av redan idag inomhus.



Digitala Signaturer


